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Izrazio nezadovoljstvo odgovorom Obavještajno-sigurnosne agencije BiH, te od Vijeća 

ministara BiH zatražio da objedini odgovor na pitanje postavljeno na 13. sjednici, održanoj 

10.11.2011., koje glasi: „Koliko je u prethodnom vremenu ovog saziva Vijeća ministara BiH i 

u kojoj instituciji penzionisano službenika ili namještenika, te ponovo vraćeno na iste poslove 

ili savjetničke pozicije?” 

 


